

Bill C-291, An Act to amend the Canada Labour Code (notice of termination of employment).—*Mr. Rodriguez*.

Bill C-292, An Act respecting Sir John A. Macdonald Day.—*Mr. Macquarrie*.

Bill C-293, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971.—*Mr. Oberle*.

Bill C-294, An Act to provide for the establishment of an Indian-Eskimo Employment Authority.—*Mr. Watson*.

Bill C-295, An Act to amend the Income Tax Act.—*Mr. Woolliams*.

Bill C-296, An Act to amend the Holidays Act.—*Mr. Herbert*.

Bill C-297, An Act to establish a press council for Canada.—*Mr. Scott*.

Bill C-298, An Act to amend the Criminal Code (reporting names of accused).—*Mr. Dick*.

Bill C-299, An Act to amend the Canada Elections Act (prisoners enfranchised).—*Mr. MacDonald* (Egmont).

Bill C-300, An Act to amend the Canadian language law.—*Mr. Gauthier* (Ottawa—Vanier).

Bill C-301, An Act to amend the Criminal Code (cautionary label on alcoholic beverage container).—*Mr. Robinson*.

Bill C-302, An Act to amend the Divorce Act (alimony maintenance and custody).—*Mr. Huntington*.

Bill C-303, An Act respecting the disclosure of financial interests by Senators, Members of the House of Commons and certain other persons.—*Mr. Knowles* (Winnipeg North Centre).

Bill C-304, An Act to establish a National Administration School in the National Capital Region.—*Mr. Gauthier* (Ottawa—Vanier).

Bill C-305, An Act to amend the British North America Act, 1867 (tenure of Senators).—*Mr. Herbert*.

Bill C-306, An Act to establish a universal emergency telephone number.—*Mr. Robinson*.

Bill C-307, An Act to amend the Citizenship Act (conscientious objectors).—*Mr. Epp*.

Bill C-308, An Act to amend the Export Development Act.—*Mr. Rodriguez*.

Bill C-309, An Act to amend the Canada Labour Code (right of worker to refuse to work overtime).—*Mr. Rodriguez*.

Bill C-310, An Act to readjust the representation of Québec in the House of Commons and to readjust the electoral districts in Québec.—*Mr. Caouette* (Villeneuve).

Bill C-311, An Act to amend the Canadian Human Rights Act.—*Mr. Dick*.

Bill C-312, An Act to amend the Canada Labour Code (provision for ten general holidays with pay).—*Mr. Knowles* (Winnipeg North Centre).

Bill C-291, Loi modifiant le Code canadien du travail (Avis de fin d'emploi).—*M. Rodriguez*

Bill C-292, Loi concernant la fête de sir John A. Macdonald.—*M. Macquarrie*.

Bill C-293, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage.—*M. Oberle*.

Bill C-294, Loi portant création d'une administration de l'emploi des Indiens et Esquimaux.—*M. Watson*.

Bill C-295, Loi modifiant la Loi de l'impôt sur le revenu.—*M. Woolliams*.

Bill C-296, Loi modifiant la Loi établissant des jours fériés.—*M. Herbert*.

Bill C-297, Loi établissant un conseil canadien de la presse au Canada.—*M. Scott*.

Bill C-298, Loi modifiant le Code criminel (indication des noms des accusés).—*M. Dick*.

Bill C-299, Loi modifiant la Loi électorale du Canada (prisonniers habilités à voter).—*M. MacDonald* (Egmont).

Bill C-300, Loi modifiant le droit linguistique canadien.—*M. Gauthier* (Ottawa—Vanier).

Bill C-301, Loi modifiant le Code criminel (avertissement sur les contenants de boissons alcooliques).—*M. Robinson*.

Bill C-302, Loi modifiant la Loi sur le divorce (pension alimentaire, entretien et garde).—*M. Huntington*.

Bill C-303, Loi concernant la divulgation de leurs intérêts financiers par les sénateurs, les députés et certaines autres personnes.—*M. Knowles* (Winnipeg-Nord-Centre).

Bill C-304, Loi établissant une école nationale d'administration dans la région de la Capitale nationale.—*M. Gauthier* (Ottawa—Vanier).

Bill C-305, Loi modifiant l'Acte de l'Amérique du Nord britannique, 1867 (durée du mandat des sénateurs).—*M. Herbert*.

Bill C-306, Loi visant à établir un numéro de téléphone universel à composer en cas d'urgence.—*M. Robinson*.

Bill C-307, Loi modifiant la Loi sur la citoyenneté (objeteurs de conscience).—*M. Epp*.

Bill C-308, Loi modifiant la Loi sur l'expansion des exportations.—*M. Rodriguez*.

Bill C-309, Loi modifiant le Code canadien du travail (Droit du travailleur de refuser de faire des heures supplémentaires).—*M. Rodriguez*.

Bill C-310, Loi rajustant la représentation du Québec à la Chambre des communes et révisant les circonscriptions électorales du Québec.—*M. Caouette* (Villeneuve).

Bill C-311, Loi modifiant la Loi canadienne sur les droits de la personne.—*M. Dick*.

Bill C-312, Loi modifiant le Code canadien du travail (disposition créant dix jours fériés payés).—*M. Knowles* (Winnipeg-Nord-Centre).